

## Reply Form

**Deadline:**  
**25 September 2020**  
**(5:30pm Hong Kong Time)**

**Return to:**  
Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition)

Please put a ( ✓ ) tick in the appropriate boxes

### **Exhibitors joining the HKTDC Autumn Sourcing Week | ONLINE**

**We CONFIRM:**

( ) to participate in HKTDC Autumn Sourcing Week | ONLINE.

Please choose the following:

For applicant who has made payment (full or partial) to HKTDC earlier:

- ( ) HKTDC to deduct the participation fee of ASWO (minus HKTDC HK\$5,000/ US\$640 subsidy) from the payment we have made to HKTDC earlier. We agree to carry forward the excess payment as deposit for Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition) 2021 (13-16 October 2021).
- ( ) HKTDC to deduct the participation fee of ASWO (minus HKTDC HK\$5,000/ US\$640 subsidy) from the payment we have made to HKTDC earlier. We request to refund the excess payment by cheque.

For applicant who did not make any payment to HKTDC earlier OR made only partial payment but not sufficient to cover the participation fee of ASWO, please settle your payment (or remaining payment) to HKTDC within 7 days after submitting the Reply form.

- ( ) Our company has office(s)/sales representative(s)/manufacturing base(s) in Mainland China, and is interested to know more about the participation details of the physical business matching networking event which HKTDC is considering to organise in Guangdong.

### **Exhibitors NOT joining the HKTDC Autumn Sourcing Week | ONLINE**

**We CONFIRM:**

( ) not to participate in HKTDC Autumn Sourcing Week | ONLINE.

Please choose the following (if you have settled the participation fee):

- ( ) HKTDC to carry forward the participation fee we have paid earlier as deposit for participation at Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition) 2021 (13-16 October 2021).
- ( ) HKTDC to refund the participation fee by cheque

Company name: \_\_\_\_\_

Contact person: \_\_\_\_\_ Position: \_\_\_\_\_

Tel: \_\_\_\_\_ Email: \_\_\_\_\_

Signature with Company Chop: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

## 回条

截止日期:

2020年9月25日

香港时间下午 5:30 前交回

交回:

香港秋季电子产品展

请在合适的( )内 ✓ 号

### 确认参加香港贸发局「秋季采购汇 | 网上展」的参展商

本公司确认:

( ) 参加香港贸发局「秋季采购汇 | 网上展」。

请选择以下各项:

早前已经缴付全款及部分参展费用之参展商:

( ) 由贸发局于本公司已缴付的参展费中扣除是次网上展的参展费用(减去香港贸发局港币 5,000 元/ 美元 640 元的资助), 余额将拨作 2021 年香港秋季电子产品展(2021年10月13 - 16日)的订金。

( ) 由贸发局于本公司已缴付的参展费中扣除是次网上展的参展费用(减去香港贸发局港币 5,000 元/ 美元 640 元的资助), 并要求把余额以支票形式退回。

如参展商尚未缴付参展费, 或早前所缴付之金额不足以支付网上展参展费, 请于提交表格后 7 日内缴付参展费或余款。

( ) 本公司于中国内地有办事处/销售代表 / 设厂房, 亦有兴趣了解贸发局正考虑于广东举办的实体商贸配对及交流活动。

### 确认不参加香港贸发局「秋季采购汇 | 网上展」的参展商

本公司确认:

( ) 不参加香港贸发局「秋季采购汇 | 网上展」。

请选择以下各项 (早前已经缴付全款及部分参展费用之参展商适用):

( ) 由香港贸发局把本公司已缴付的参展费拨作 2021 年香港秋季电子产品展(2021年10月13 - 16日)的订金。

( ) 由香港贸发局以支票形式退回已缴付的参展费。

公司名称: \_\_\_\_\_

联络人: \_\_\_\_\_ 职衔: \_\_\_\_\_

电话: \_\_\_\_\_ 电邮: \_\_\_\_\_

签署及公司印章: \_\_\_\_\_ 日期: \_\_\_\_\_

此中文版通告为英文版本译本。如中、英文两个版本有任何抵触或不相符之处, 会以英文版本为准。

